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Kokouksessa esille tulleet asiat. 
 
  

 
Päätös Merkittiin tiedoksi kokouksessa esiin tulleet asiat. 

 
1. Jukka Rimpioja tiedusteli, onko pohdittu vaihtoehtoa järjestää koulujen 
uimaopetusta Lylyn Pisarassa.  
 
Tällä hetkellä koulut ovat käyneet Kannuksen uimahallissa, koska 
Toholammilla ei ole omaa uimaopettajaa. Kannuksessa Kitinvaparin 
henkilökunta antaa uimaopetuksen ja koulujen opettajat avustavat 
turvallisen uimaopetuksen järjestämisessä. Lylyn Pisarassa uimaopetusta 
voitaisiin järjestää ainakin osalle oppilaista, jos käytössä olisi paikallinen 
uimaopettaja. 
 
2. Laura Remesaho tiedusteli, kuinka koulujen iltapäivätoiminta tullaan 
järjestämään ensi lukuvuonna ja onko koulupäivien alkamisajankohtien tai 
rakenteen osalta tehty päätöksiä. 
 
Esikoululaisten ilmoittautumisen yhteydessä perheet ovat voineet ilmoittaa 
iltapäivähoidon tarpeesta. Hoitoa pyritään järjestämään tarpeen mukaan. 
Koulupäivien rakenteen osalta kehitystyö on alkanut. Asioiden suhteen 
pyydetään seuraavaan kokoukseen mukaan varhaiskasvatusjohtaja ja 
alakoulujen rehtori kertomaan tulevista suunnitelmista. 

 


